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Verslag       okt. 2014 
 
Raad van Bestuur Sportraad 
 

 

Datum:   woensdag 22-10-2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_141022 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 22 10 2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Leo De Houwer, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Kurt Persegael, Wilfried Sylverans, Johnny 
Verachtert, Ludo Van der Veken, Vic Schuer, Laure Aerts, Hannes Anaf, Rita Beyens, Jan Schoeters, Luc Devolder 
 
Verontschuldigd: Tim Stas, Heidi De Beckker, Geert Van Autenboer, Erwin Druyts, Kathleen Hermans 
 
Afwezig: Ronny Ceusters 
 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad ’20 08 2014’’ (ES) 

Steven Huynen heeft met een schrijven gemeld zich te willen terugtrekken uit de Turnhoutse sportraad. Enerzijds 
wegens andere verwachtingen van het sportraad, anderzijds omwille van een te drukke agenda. Het ontslag van Steven 
Huynen wordt aanvaard.  
 
Vraag om in een individueel gesprek tussen badmintonclub en het beheer van de sporthal opnieuw activeren m.b.t. het 
vegen van de vloer voor badmintoncompetitie. 
 
Herinnering: vraag om na de sportraadvergadering het goedgekeurde verslag online te zetten en te mailen naar alle 
sportvereniging 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

2.  Evaluatie UiT-magazine (door Joke De Decker  - webredacteur stad Turnhout) 

De powerpoint presentatie wordt meegestuurd met het verslag. 

3. Terugkoppeling beheersorgaan voor sport van 9-10-2014 

Vraag om als het verslag & to-do-lijst klaar is dit terug te koppelen op de sportraadvergadering. 

De agendapunten werden kort overlopen. 

Agenda van het beheersorgaan voor sport: 
- Invulling stedelijke sportaccommodaties – sportseizoen 2014-2015. 

 - Overzicht niet stedelijke sportinfrastructuur. 
 - Toelichting  

-  Recht van opstal multifunctioneel stadion  KV Turnhout,  
-  Afsprakennota Stadsbestuur – KV Turnhout 
-  Gebruiksregeling verenigingen stadion 

 -  Afspraken naschools gebruik sporthal Zenith 
  -  Dossier Frac en toelichting/uitnodiging opening 11 oktober 
 -  Uitbating cafetaria sporthal-stadspark 
 -  Dossier zwembad, stand van zaken 
 -   Varia 
Sportraad zal steeds een advies formuleren voor agendapunten voor het beheersorgaan.  

4. 40 jarig bestaan vzw Technico VTST 
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De overkoepelende vzw Technico VTST bestaat in 2014 exact 40 jaar. De organisatie brengt een boek uit over de 

geschiedenis van de vzw Technico VTST. Er zijn 11 sportclubs betrokken: basketbal, handbal, kajak, klim, korfbal, 

petanque, ski, speleo, tennis, voetbal en volleybal. Om dit boek te realiseren is de vzw Technico VTST op zoek naar 

(eenmalige) sponsors.  

Kan de sportraad ondersteuning bieden voor dit initiatief? De Sportraad zal dit ondersteunen voor een bedrag van 1.000 

euro en vraagt in return 100 boeken, eenzelfde bedrag als de erfgoedcel Noorderkempen. Wilfried neemt contact op met 

Jan Geivers voor de verdere afhandeling. 

5. Afvaardiging Gecoro raad 

Vraag naar een afvaardiging vanuit de sportraad voor de Gecoro-raad. Bij voorkeur vragen ze om zowel een man als 

vrouw af te vaardigen. Wie is er kandidaat? Erik Smeets is opnieuw kandidaat. Kathleen Hermans zal gevraagd worden, 

zo niet wil Kurt plaatsvervanger zijn. 

Tevens is dit ook het moment om alle afvaardigingen en werkgroepen te herbekijken. Samen met het verslag wordt een 

nieuwe lijst meegestuurd met werkgroepen en afvaardigingen van de Sportraad.  

6. Stand van zaken uitwerking nieuw bestuursakkoord 

Het college is bezig met een aanpassing van ons huidig meerjarenplan. Deze aanpassing zal ter goedkeuring voorliggen 
op de gemeenteraad van 15 december. Gezien de beperkte tijd heeft het college besloten om het advies van de 
adviesraden te vragen na de goedkeuring ervan op de raad. In de praktijk zal dit betekenen dat in de loop van januari, 
februari 2015 advies gevraagd zal worden. Op die manier heeft het college voldoende tijd om deze adviezen grondig te 
doorlopen en eventueel op basis hiervan aanpassingen te maken bij budgetwijziging 1 in 2015.  
 
Een expliciete vraag en bijlagen volgen nog na goedkeuring op de raad van december. 

7. Schepenkwartier 

Vechtsportgala: 
- 6 sportclubs die samen een vechtsportgala in elkaar steken met tal van demo’s.  

- 6e editie in 24 jaar 

- Opbrengst voor goed doel. Dit jaar ’t wijgje in Turnhout. Totaal ingezameld bedrag: 2.800 euro 

- Reportage op RTV 

Opening Frac: 
- Ondanks het slechte weer een succes!  

- Reportage op RTV 

Bijzondere Algemene Vergadering Sportregio Noorderkempen ILV: 
Het voorstel van Turnhout werd aanvaard. De sportregio blijft bestaan met de 12 gemeenten en vanuit Turnhout zal er 
een personeelslid ter beschikking gesteld worden. De huidige toelage blijft behouden. 
Statuten, huishoudelijk reglement en taakomschrijving wordt op dit moment herschreven in het dagelijks bestuur. Er zal 
een interne oproep komen tot personeelsmobiliteit binnen de stad Turnhout voor een 1/2e VTE functie op C-niveau. 
 
Stand van zaken zwembad: 
Laatste fase concurrentiedialoog is afgelopen. Het voorbestek is dus met de geïnteresseerde partners afgetoetst. 
Daarna wordt het definitieve bestek voorgelegd aan het AGB ter goedkeuring en dan kunnen de partners effectief 
intekenen. 
Er is in deze fase van het bestek aftoetsing geweest met KST. 
 
Sectorale middelen Vlaamse overheid: 
Er zijn signalen dat de Vlaamse overheid een besparing doet op de sectorale middelen. Voor jeugd en cultuur is het 
zeker dat er 10% minder is aan gelden gekoppeld aan Vlaamse beleidsprioriteiten. Voor sport is hier nog geen officieel 
schrijven over geweest. Er is nog geen beslissing of dit gemeentelijk bijgepast zal worden of niet? 
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Tevens zijn er signalen dat de gelden van de Vlaamse beleidsprioriteiten in het gemeentefonds gestort gaan worden, 
onafhankelijk van de sectoren (dan zou ook het decreet vervallen). Dan zou de stad Turnhout nog wel 2,4 euro per 
inwoner ontvangen voor sport, maar dan zijn ze vrij om deze middelen te besteden aan eender welk item. 

8. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

Uitnodigingen: 

- Lancering boek Technico vzw – zondag 6 november 

Laure:  

- Jammer dat enkel Geert Van Autenboer vanuit de Sportraad heeft deelgenomen aan het vrijwilligersfeest. 

- Deadline (vr 10 okt) voor het indienen van subsidiedossiers is gepasseerd.  

o Er zijn 68 sportclubs van de 93 erkende sportclubs die een subsidieaanvraag ingediend hebben. Tot 
woensdagmiddag 8 oktober zijn alle dossiers nagekeken en hebben de desbetreffende clubs een 
persoonlijke mail met vragen gekregen, indien nodig. Zodoende zijn er 43 dossiers individueel 
nagekeken.  

o Erik heeft in de week van 10 okt. verschillende clubs gebeld om na te gaan of ze niet vergeten waren 
hun dossier tijdig in te dienen. 

o Er zijn 13 sportclubs die een aanvraag ingediend hebben voor ‘aankoop duurzame sportmaterialen’. 

- Milieuprijs stad Turnhout 

Rita: 

- Is de Finse piste een succes? De piste wordt gebruikt, misschien minder dan gehoopt. Finse piste is tevens 
aangesloten op de straatverlichting, dus er kan ook tot laat gelopen worden. Er is ook een infobord voorzien.  

Jan: 

- Jan heeft een gesprek gehad met de voorzitster van de gezondheidsraad. De stad Turnhout heeft een charter 
ondertekend als ‘gezonde gemeente’. Jan heeft het idee om bij het advies op de meerjarenplanning de link te 
leggen met de gezondheidsraad. Idee om meer de koppeling te maken tussen de sportdienst en de 
gezondheidsconsulent. 

- Is er een stand van zaken over de Kempische kajakschool? Sportraad stelt een formele vraag naar de stand 
van zaken.  

Kurt: 
- Pollet cycling heeft een aanvraag gedaan om een koers te organiseren op de stad Turnhout, maar er is hier 

onduidelijkheid. Kurt mailt de aanvraag door.  

- Markt events vzw heeft ideeën om tijdens juli meerdere activiteiten te organiseren op de Grote Markt.  

- De ijspiste in december op de Grote Markt is nog niet goedgekeurd op het schepencollege. De 

sportverenigingen willen graag beginnen met de praktische organisatie, maar ook hier is onduidelijkheid.  

Johnny: 
- Johnny vindt dat hij als club geen ledenlijst ter beschikking mag stellen aan de sportdienst voor het verwerken 

van de subsidiedossiers. Sportdienst zegt dat deze gegevens enkel gebruikt worden ter verwerking van het 

dossier en dat deze ledenlijsten niet voor andere doeleinden gebruikt mag worden. Van alle ingediende 

subsidiedossiers zijn er slechts 2 clubs die dit probleem aanhaalden.  

Einde vergadering: 22:10 uur 
 
Volgende vergadering: 03 12  2014 | 19.30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark 
 

Bijlagen: 
- Powerpoint presentatie UiT magazine 

- Overzicht werkgroepen en commissies TSR 


